

# STYRELSEMÖTE KSK 190619

**NÄRVARANDE:** Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Jenny Wall, Peter Lexander, Terese Bergström, Louvain Måhlén, Lillemor Eriksson

- 1) Rikard gick igenom agendan.
- 2) **Ekonomi:** Resultatet är i dagsläget i stort sett +-0. Dock färre medlemmar än förra året som betalat in medlemsavgiften. Det hade blivit lite fel i bokföringen av futsal på de olika lagen men det ska eller har Anna rättat till. Har varit diskussion om att lagen, enligt tidigare beslut, ska bekosta kostnader för futsalsäsongen själva men inte får tillgodoräkna sig LOK-stödet. Då det nästan är omöjligt att bryta ned LOK-stödet på lagnivå tillfaller LOK-stödet föreningen vilket ändå också är lagen.
- 3) Det har kommit fram till styrelsen att F04 tar ut någon form av avgift från spelarna men att det inte fakturerats via KSK. Rikard kollar upp detta med Jonas Liw och Fredrik Bäckström.
- 4) Skidstugan: KSK har beviljats 800 000 kr till uppbyggnaden av skidstugan. 500 000 kr från Göranssonska stiftelsen som är utbetalda samt 300 000 kr från Gävleborgs Idrottsförbund-SISU Idrottsutbildarna där 225 000 kr är utbetalda och resterande 75 000 kr betalas ut vid godkänd slutrapport! Har beslutat att dra in även vatten och avlopp och Jonas Lindberg har koll på allt som ska betalas och av vem.
- 5) **Omklädningsrummen:** Peter har en firma på gång som vet vad som ska göras men de har inte varit och tittat än. Offert kommer. Ännu viktigare att få ordning på detta nu om vi får in ett Herr A-lag i föreningen.
- 6) **Diskussion ang. ett ev. Herr A-lag:** Viktigt att tydligt deklarerar vad som gäller ang. både träningstider och den ekonomiska delen. Oro på många håll i fotbollen även om man generellt är positivt inställda till ett Herr-lag. Depositionsavgift diskuterades för att säkra upp för fasta kostnader om det inte skulle fungera. Rikard återkopplar med positivt besked till Robin Glöggler & co. Sen skriva ett avtal om vad som gäller så snart som möjligt.
- 7) **Föreningen:** Känns som det mesta är under kontroll nu men måste kanske försöka styra upp lite mer vad styrelsen ska/förväntas göra. Lillemor försöker maila ut förfrågan till alla ledare så snart som möjligt.
- 8) **KSK-lotten:** Är alldeles för få i gruppen. Mycket jobb på få personer. Verkar vara lite "generations-skifte" på lotterna då ganska många sades upp i fjol. Lyckades dock få alla sålda då men om det blir lika i år så kom förslaget att man kanske ska skicka ut förfrågan om lott-köp i föräldragrupperna.  
**Inne- och utegrupperna:** Nästan obefintlig aktivitet i båda grupperna. Som det är nu så sköter ledarna nästan allt själva. Lillemor stämmer av med de som är med i grupperna i dagsläget så vi får klart vilka som kan tänka sig att fortsätta eller inte i grupperna.  
Hur ska vi göra för att få in fler som hjälper till i de 3 grupperna?
- 9) **ÖVRIGT:**  
\*Saknas "små" matchställ men det verkar konstigt då F07 fått nya ställ och P02 har slutat. Det borde innebära att det borde finnas 2 ställ "över" någonstans. Rikard kollar upp detta.  
\*Vad behöver en ny ledare/förälder veta? Hur introducerar vi dessa? Gör vi det över huvud taget? Hur går det till när man ska sälja fika? Vad gäller på hemma-matcher – före och efter? Hur brygger man i perkulatorerna? Städning? Lillemor försöker sammanställa några "lathundar" som man kan ha att gå efter.  
\*Jenny tar upp att skidorna vill ha en gräsklippare till skidstugan. Kostnad ca.10 000kr. Det låter lite dyrt men styrelsen tar frågan vidare till Gustav Lindberg som är lite ansvarig för skidsektionen.
- 10) **Nästa möte:** 190820 kl. 18.30 på Sporthallen
- 11) Mötet avslutades.

Vid pennan: Lillemor Eriksson